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Verslag Algemene Leden Vergadering van de Limburgse Schaakbond, 
zaterdag 08 september 2012 in de Jo Gerrishal in Roermond 
 
Aanwezig namens het bestuur: Frank Clevers (voorzitter), Paul Dreuning (secretaris), Eduard Evers  
                                                  Arthur Hendrickx, Dick Klokgieters en Paul Peters 
 
Afwezig van het bestuur: San van Dael 
                           
Overige aanwezigen: 
 

SV Brunssum Ger Deichmann 

DJC Stein René Chappin / Willem Wallekers 

De Juiste -Z- Leon Curfs / Mariëlle Meys 

EWS Theo de Jongh / Hans Voogt 

Heerlense Schaakvereniging Jan Schoffelen 

SV Horst Edwin van den Homberg / Ad Siebers 

HSDV Jan Verbruggen 

SV Leudal Hans Kivits / Han Wismans 

MSV-VSM Jos Uiterwijk 

RSC ’t Pionneke Wiel Scheeren 

SV Schaesberg René Coenjaerts / Ed Sparla 

SV Voerendaal Eric-Jan Morren / Bert Smeets 

 
Afwezig met kennisgeving: 
 
Tegelse Schaak Vereniging, Koninklijk Erkende Venlose Schaak Vereniging, SV GESS, SV Sjaakmat,  
en Franck Steenbekkers (Ledenwerfteam KNSB). 
 
Afwezig zonder kennisgeving: de niet genoemde verenigingen. 

AGENDA:  

    B = Besluitvorming   
    M = Mededeling   
    IO = Informatief / Opinievorming   
1.   Opening   
2. IO Ingekomen stukken   
3. M Mededelingen Bijlage 
4. B Verslag Algemene Vergadering 12-05-2012 te Roermond Bijlage 
5.   Jaarverslagen   
  B a.) LiSB Bijlage 
  M b.) KNSB Bijlage 
6. B Financiën   
    a.) Jaarverslag penningmeester Bijlage  
    b.) Verslag kascontrolecommissie Bijlage  
    c.) Verkiezing kascontrolecommissie Bijlage 
    d.) Begroting 2012-2013   
    e.) Voorstel contributie 2012-2013 Bijlage 
    f.) Financiële buffer Bijlage 
7.   Wedstrijdzaken   
  IO a.) Jeugd   
  B b.) Voorstel MSV-VSM m.b.t. art. 18 LiSB-Bondscomp. Bijlage 
8. B Verkiezingen  
    a.) Bestuur Bijlage 

http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/mededelingen.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/punt4verslagalv.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/punt5ajaarverslagLiSB.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/punt5jaarverslagKNSB.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/punt6Financien.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/punt6bkascontroleverslag.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/punt6ckascontrolecommissie.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/punt6econtributie.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/punt6ffinancielebuffer.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/2012ALVpunt7bVoorstel.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/punt9abestuur.pdf
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    b.) Commissie van Beroep Bijlage 
    c.) Bondsraadslid Bijlage 
9. M Bekendmaking Club van het jaar seizoen 2011-2012   
10. IO Rondvraag   
11.   Sluiting  
 
1. Opening 
 
Om 11.00 uur opent voorzitter Frank Clevers de vergadering door iedereen welkom te heten. Een speciaal 
woord van welkom gaat uit naar Jan Stomphorst, die namens het KNSB bestuur de ALV komt bijwonen. 
De voorzitter zei het zeer te waarderen dat de heer Stomphorst op deze vrije zaterdag speciaal naar 
Roermond is gekomen. Hij waardeert het initiatief van het bestuur van de KNSB om de vergaderingen van 
de regionale bonden te bezoeken. 

Vervolgens heeft voorzitter Frank Clevers terug- en vooruitgekeken. Hij keek niet meer uitgebreid terug op 
het afgelopen seizoen 2011-2012, aangezien hij dit al bij de voorjaarsvergadering op 12-05-2012 had 
gedaan. De voorzitter stond echter wel nog even stil bij dé mijlpaal, n.l. het door SV Voerendaal behaalde 
landskampioenschap. SV Voerendaal werd in het seizoen 2011-2012 kampioen in de Meesterklasse, de 
hoogste klasse van de Nederlandse competitie voor clubteams. Het was de eerste maal in de 
Nederlandse schaakgeschiedenis dat een Limburgse vereniging de landstitel veroverde! Het heeft veel 
publiciteit opgeleverd en dat is ook belangrijk. We kijken nu vooruit naar het seizoen 2012-2013 en zijn 
benieuwd hoe SV Voerendaal het zal gaan doen.  

Frank Clevers zei dat ook met spanning wordt uitgekeken naar de verrichtingen van de andere teams uit 
Limburg in de KNSB-competitie. Dit zijn Venlo, Voerendaal 2, DJC, Geleen, ’t Pionneke, Voerendaal 3 en 
MSV-VSM.  

De voorzitter stelde de rest van zijn vooruitblik in het teken van het woordje 'nieuw'. Er zijn namelijk nogal 
wat nieuwe ontwikkelingen en initiatieven. Zo is het open toernooi van de vereniging DJC uit Stein nieuw. 
Dit werd afgelopen seizoen voor het eerst gehouden en sloeg goed aan. Komend seizoen wordt het dan 
ook voortgezet. Dit toernooi houdt in dat op zeven vrijdagavonden verspreid over het seizoen een toernooi 
wordt gespeeld in het clublokaal van DJC. Er zijn gesloten groepen, dus vooraf staat vast wie tegen wie 
speelt en met welke kleur. 

Ook een nieuw initiatief van de Kerkraadse Schaakvereniging is goed aangeslagen: schaken en 
rockmuziek. Ook dit wordt komend seizoen weer gehouden en wel op vrijdag 21 september onder de 
naam Chessrocknight 2nd Edition. Men speelt dan snelschaak met oorverdovende rockmuziek uit de 
jaren '60, '70, '80, '90.  

Ook het idee van de Tegelse Schaakvereniging om een toernooi te houden voor 50-plussers is goed 
aangeslagen. Het toernooi zal voor de tweede maal plaats gaan vinden op 21 december.  

Opvallend is ook een mooi initiatief van Schaakvelden. Deze vereniging gaat voor het eerst een eigen 
jeugdtoernooi organiseren en wel op 8 december. Dit toernooi zal meetellen voor de Jeugd Grand Prix. 

Een nieuw initiatief van de stichting Limburg Schaakt! mag hier eveneens niet onvermeld blijven. Deze 
stichting is onlangs opgericht en houdt op donderdag 20 september een informatie- en activiteitenavond 
voor kinderen en jongeren (5-18 jaar) en ouders. Tijdstip: 18.30 - 20.30 uur. Locatie: Adelante College, 
Onderstestraat 29, Valkenburg. Limburg Schaakt! is idealistisch en promoot het schaken onder kinderen. 
De stichting heeft trainers bereid gevonden om schaaklessen te verzorgen op alle niveaus, elke 
donderdag van 18.00 - 20.00 uur bij Adelante in Valkenburg. Het is altijd mogelijk om vrijblijvend tweemaal 
te komen kijken. De stichting verzorgt ook een ouder-kind cursus (voor kinderen samen met vader, 
moeder, opa of oma). Op 20 september staan de volgende activiteiten op het programma: een simultaan, 
een wedstrijd jeugd-senioren, en een demonstratie blindschaken (twee spelers schaken geblinddoekt).  

http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/punt9bcvb.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2012najaar/punt9cbondsraad.pdf
http://www.lisb.nl/component/content/article/29-news/latest/843-verslag-ledenvergadering
http://www.svvoerendaal.nl/
http://www.schaakbond.nl/wedstrijdschaak/knsb-competitie/2011-2012/klassen/meester
http://www.limburgsschaakcafe.nl/index.php?page=DJC
http://www.svkerkrade.nl/
http://www.lisb.nl/component/k2/item/900-alv##
http://www.limburgschaakt.nl/
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Tevens zijn er drie presentaties: 1. De voordelen van schaken op de ontwikkeling van het schoolgaande 
kind; 2. Chess Magnet School (online leermethode waarmee kinderen opmerkelijk snel progressie kunnen 
boeken), 3. presentatie over de ouder-kind schaakcursus. 

Een absoluut hoogtepunt is binnenkort de komst van GM Gary Kasparov en GM Anish Giri naar Limburg. 
Dit heeft te maken met de toekenning van de Martin Buber plaquette aan Gary Kasparov. Hij komt deze 
zelf in ontvangst nemen. Op zondag 4 november 2012 vindt in Conferentieoord Rolduc in Kerkrade een 
toernooi plaats voor inwoners van Kerkrade en Herzogenrath en voor personen die in deze plaatsen op 
school zitten. Er wordt gespeeld in diverse categorieën. Van elke categorie mogen de vijf hoogst 
geëindigde schakers op zaterdag 17 november deelnemen aan een Meet & Greet met de voormalige 
nummer 1 van de wereld GM Gary Kasparov. Daarnaast mogen ze meedoen aan een simultaan tegen 
drievoudig kampioen van Nederland GM Anish Giri. 

In het seizoen 2011-2012 hebben we helaas weer voorgoed afscheid moeten nemen van een aantal 
schaakvrienden. De voorzitter noemde de namen van deze personen waarna zij door de vergadering, 
staand, enkele ogenblikken in stilte herdacht werden. 

Het zijn: 
 
Naam:       Club:    
 
Giel Korsten      (SV Leudal) 
Frans Meddens      (SV Leudal) 
Piet van Berlo      (SV Horst ’76) 
Armand Hendricks     (SV Brunssum) 
Tony Hendrikx      (SV Geleen) 
 
Mogen zij rusten in vrede. 
 
2. Ingekomen stukken 
 

a.) Een voorstel van de vereniging MSV-VSM Maastricht met betrekking tot artikel 18 van het 
Wedstrijdreglement van de LiSB-Bondscompetitie (agendapunt 7b). 

b.) Het verslag van de kascontrolecommissie. 
c.) Afmeldingen van Tegelse Schaak Vereniging, Koninklijk Erkende Venlose Schaak Vereniging, SV 

GESS, SV Sjaakmat, San van Dael en Franck Steenbekkers (Ledenwerfteam KNSB) 

3. Mededelingen 

Het bestuur deelt schriftelijk aan de vergadering de stand van zaken van de discussie binnen de KNSB 
over het aanmelden van nieuwe leden mede.  

Daarnaast geeft het bestuur schriftelijk antwoord op voorstellen om de artikelen 7 en 38 van het wedstrijd-
reglement aan te passen. 

Ten slotte geeft het bestuur schriftelijk antwoord op een opmerking van René Coenjaerts (SV 
Schaesberg) met betrekking tot de indeling van de LiSB Bondscompetitie. 

Er zal binnenkort een actueel overzicht van het ledenbestand worden gepubliceerd. 

René Coenjaerts (SV Schaesberg) vindt de KNSB te weinig zichtbaar in Limburg. Men zou meer aan-
dacht aan de PR buiten de Randstad moeten besteden. De heer Stomphorst die namens de KNSB aan-
wezig is reageert hierop door melding te maken van het Hogeschooltoernooi in Zeeland dat bijna elk jaar 

http://www.personeel.unimaas.nl/uiterwijk/msv-vsm/
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plaats vindt. Daarnaast geeft hij ook aan dat men altijd probeert om iemand naar de ALV te sturen als er 
een uitnodiging komt. Er vindt geen boycot van Limburg plaats. 

4. Verslag Algemene Vergadering 12-05-2012 te Roermond 
 
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. De vergadering spreekt haar dank uit aan de 
samensteller. 
 
5. Jaarverslagen 
 

a.) LiSB. Dit wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. De vergadering spreekt wederom haar 
dank uit aan de samensteller. 

 
b.) KNSB. Het jaarverslag van de KNSB wordt ter kennisgeving aangenomen. 

6. Financiën  

a.) Jaarverslag penningmeester 

Het jaarverslag van de penningmeester wordt, na een korte toelichting, goedgekeurd. 

b.) Verslag kascontrôlecommissie 

Deze commissie werd gevormd door EWS Weert (2e jaar) en de Koninklijk Erkende Venlose Schaak 
Vereniging (1

e
 jaar). De heren Rainier Matzinger (EWS Weert) en Piet Thijssen (Koninklijk Erkende 

Venlose Schaakvereniging) hebben een schriftelijke verklaring opgesteld en ondertekend waarin wordt 
gemeld dat de boeken door hen beiden in orde zijn bevonden. Ze stellen voor om decharge aan de 
penningmeester te verlenen. De secretaris leest deze verklaring voor. De vergadering gaat vervolgens 
met het voorstel akkoord.  

c.) Verkiezing nieuwe kascontrôlecommissie 

Deze commissie bestaat uit twee verenigingen en wisselt elk jaar van samenstelling. Een gekozen 
vereniging neemt zitting voor maximaal 2 jaar. Volgend jaar gebeurt de kascontrole door de Koninklijk 
Erkende Venlose Schaakvereniging (2e jaar) en de hiervoor in de Algemene Leden Vergadering van sept. 
2011 gekozen vereniging, De Juiste -Z- (1e jaar). DJC stelt zich beschikbaar om volgend jaar als 
reservevereniging op te treden en wordt gekozen. In het jaar daarna zal DJC de kascontrole doen samen 
met De Juiste -Z-. 

d.) Begroting 2012-2013 

De vergadering ging akkoord met de begroting. Hierin stonden een verhoging van het prijzengeld voor de 
Senioren Grand Prix en een verhoging van het budget van het Limburgs jeugdkampioenschap op-
genomen. Verder constateerde de vergadering dat we een behoorlijke financiële buffer hebben. Er 
werden geen voorstellen ingediend om hier iets mee te doen. 

e.) Voorstel contributie 2012-2013 

De vergadering gaat akkoord met het voorstel van het bestuur om de contributie voor het seizoen 2012-
2013 niet te verhogen. 

f.) Financiële buffer 

http://80.69.87.162/~lisb/new/images/stories/Vergaderingen/2011voorjaar/2011verslagalv21-05.pdf
http://80.69.87.162/~lisb/new/images/stories/Vergaderingen/2011najaar/jaarverslagknsb2010.pdf
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Zie hiervoor het schriftelijke antwoord van het bestuur. Het gedane onderzoek zal de handleiding worden 
voor de vaststelling van de contributie. 

7. Wedstrijdzaken 

a.) Jeugd 

In verband met de afwezigheid van jeugdleider San van Dael, die helaas voor deze vergadering 
verhinderd was, lichtte de voorzitter toe wat de stand van zaken is rond het Persoonlijk Jeugd 
Kampioenschap van Limburg (PJKL). Hierover is een discussie opgestart na de tegenvallende deelname 
aan het PJKL 2011 in met name de hoogste categorieën. De opzet van het PJKL 2012 (tussen Kerstmis 
en Nieuwjaar) blijft hetzelfde. Dit vindt plaats bij de Tegelse Schaak Vereniging.  

Wel wordt het budget vanuit de LiSB voor het PJKL 2012 flink verhoogd, namelijk naar in totaal 1750 
euro, waarvan 750 euro voor het prijzengeld cat. A, B en C (voor pl. 1 . €100,-, pl. 2 € 70,-, pl. 3 € 50,- en 
€ 30,- voor het beste meisje indien zij niet bij de eerste drie plaatsen is geëindigd) en 1000 euro voor de 
organisatiekosten (inclusief kosten bekers cat D t/m H); de vereniging moet na afloop verantwoording 
afleggen voor de gemaakte kosten en die worden dan vergoed tot een maximum van 1.000 euro.  

Er zijn nog besprekingen gaande met een sponsor; mogelijk gaat die sponsoring door en dan zal die 
sponsor de 750 euro van het prijzengeld voor zijn rekening nemen en hoeft de LiSB het dus niet zelf uit te 
geven. Er wordt nog een idee uitgewerkt voor een iets andere opzet van plaatsing voor het PJKL. Daarbij 
worden de jeugdleiders van de verenigingen betrokken. Een voorstel zal worden voorgelegd aan de ALV 
in het voorjaar van 2013.  

b.) Voorstel MSV-VSM m.b.t. art. 18 LiSB-Bondscomp. 

Aan de orde was een voorstel van de vereniging MSV-VSM Maastricht met betrekking tot artikel 18 van 
het Wedstrijdreglement van de LiSB-Bondscompetitie. Na een uitvoerige gedachtenwisseling en 
beargumentering van voors en tegens, werd overgegaan tot besluitvorming door middel van stemming. 
Vóór: Brunssum, DJC, De Juiste -Z-, Leudal, MSV-VSM, SV Schaesberg. Tegen: EWS, Horst, HSDV, ’t 
Pionneke, Voerendaal. Blanco: Heerlen. De uitslag: was 33 stemmen voor en 20 tegen. Ook was er een 
blanco stem. Op basis van deze uitslag werd het voorstel aangenomen. 

8. Verkiezingen  

a.) Bestuur 

● Voorzitter Frank Clevers wordt herkozen. Een voorzitter is jaarlijks aftredend en wordt afzonderlijk in 
functie gekozen. 

● De bestuursleden Paul Dreuning en Paul Peters (periodiek aftredend en herkiesbaar) worden herkozen.  

b.) Commissie van Beroep 

Joop Jansen wordt herkozen als lid van deze commissie. 

c) Bondsraadslid. 

Fred Schotanus wordt door de vergadering voor een nieuwe periode van vier jaar herbenoemd als 
bondsraadslid. Frank Clevers bedankt hem voor zijn inzet in de afgelopen 4 jaar. 

9. Bekendmaking Club van het jaar seizoen 2011-2012 

http://www.personeel.unimaas.nl/uiterwijk/msv-vsm/
http://80.69.87.162/~lisb/organisatie/index.php?option=com_content&view=article&id=1&Itemid=4
http://80.69.87.162/~lisb/organisatie/index.php?option=com_content&view=article&id=1&Itemid=4
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De voorzitter maakte bekend dat het bestuur niet lang hoefde na te denken over de vraag welke 
vereniging tot Club van het Jaar seizoen 2011-2012 zou worden benoemd. Dit was meteen duidelijk, dit 
kon maar één vereniging zijn, gezien het ongekende en unieke resultaat dat deze vereniging in het 
seizoen 2011-2012 heeft behaald: SV Voerendaal. Deze vereniging werd landskampioen als eerste 
Limburgse club in de geschiedenis. De voorzitter overhandigde een bos bloemen aan voorzitter Eric-Jan 
Morren van SV Voerendaal. De eigenlijke prijsuitreiking zal op een nader moment komend seizoen 
plaatsvinden in overleg met de winnende vereniging. 

De aanmoedigingsprijs wordt dit jaar niet toegekend. 

Voor het begin van de rondvraag nam de voorzitter de gelegenheid te baat om kort de heer Ad Siebers, 
afgevaardigde van de vereniging Horst '76 toe te spreken. De heer Siebers heeft op 23 augustus tijdens 
de algemene ledenvergadering afscheid genomen als voorzitter van zijn vereniging in Horst en dat na een 
voorzitterschap van maar liefst 25 jaar. Hij wilde over alles wat binnen de club werd georganiseerd 
meepraten en denken. Altijd was hij aanwezig op de vergaderingen van de LiSB. Nu was hij er voor de 
laatste maal. De heer Siebers heeft vele verdiensten gehad voor zijn vereniging en voor het schaken in 
Noord-Limburg. Hij heeft nu afscheid genomen als voorzitter en bestuurslid van de club en is nu voor de 
laatste maal aanwezig op de ALV van de LiSB. Wel blijft hij voor de vereniging in Horst nog actief bij de 
jeugd.  

10. Rondvraag 

1. Hans Ouwersloot uit Maastricht, toernooidirecteur van het Limburg Open, spreekt zijn dank uit voor de 
steun die wordt ondervonden vanuit de bond. Hij zei dat hij het mooi vindt en er trots op is om het 
Kampioenschap van Limburg onderdak te mogen geven bij het Limburg Open. Mocht er ooit nagedacht 
worden over besteding van de financiële reserves, dan is er volgens de heer Ouwersloot de mogelijkheid 
om in de materiaalvoorziening een stap te maken. Je zou kunnen denken aan materiaalaanschaf voor 
verhuur. Als je digitale klokken moet gaan huren, zo heeft hij gemerkt, moet je naar andere bonden en 
dan denk je waarom kan dat niet bij de LiSB? Je zou ook geld kunnen steken in de aanschaf van 
demonstratieborden. Je kunt zo bijdragen aan het vergemakkelijken van het organiseren van 
evenementen. De voorzitter antwoordt dat de LiSB al 57 schaakspellen heeft die gehuurd kunnen worden. 
Hij neemt de suggestie mee wat betreft de digitale klokken en demonstratieborden. 

2. Bestuurslid KNSB Jan Stomphorst heeft waardering en bewondering voor wat de LiSB organiseert en 
doet. Hij is er van onder de indruk. Natuurlijk kan het altijd nog wel beter en daarom wil de heer  
Stomphorst graag bekendheid geven aan de mogelijkheden vanuit de KNSB die je in Limburg zou kunnen 
doen. Je kunt bijvoorbeeld internetspecialist Pascal Losekoot naar de verenigingen laten komen om te 
vertellen hoe je wedstrijden kunt organiseren op Playchess. Ondanks alle verzet in de eerste jaren tegen 
internetschaak gaat het goed, de KNSB heeft nu 600 á 700 specifieke internetleden van wie er een aantal 
ook lid worden van een schaakvereniging. Vaak zijn het oud-schakers en oud-leden die op internet een 
account nemen en weer zin in schaken krijgen. Tot ondersteuning van verenigingen is er een 
ledenwerfteam. Als er iets is neem dan contact op. 

3. René Coenjaerts van SV Schaesberg constateert dat sommige verenigingen nooit naar een ALV 
komen. Is er misschien een mogelijkheid om die clubs eens te bevragen waarom ze niet komen en wat er 
aan de hand is? Verder oppert de heer Coenjaerts het idee om in de loop van het seizoen een brede 
discussie op gang te brengen over de competities. Zijn ze levensvatbaar? Zijn er suggesties voor 
verbeteringen? Misschien is er wel behoefte aan iets  nieuws? Bijvoorbeeld de KO-beker kent weinig 
deelname en de avondcompetitie is niet meer gehouden. De voorzitter antwoordt dat beide suggesties 
worden overgenomen; er zal werk van worden gemaakt. Ten slotte vraagt de heer Coenjaerts of de 
aanmelddatum voor de competitie niet wat eerder gelegd kan worden. Dan kun je eerder maatregelen 
nemen wat betreft reservering van clublokaal en dergelijke. Competitieleider Paul Peters antwoordt dat hij 
dit wel eens heeft geprobeerd, maar kreeg te horen dat de verenigingen dit niet wilden omdat ze zo vroeg 
nog niet opgestart waren. 

http://www.lisb.nl/diversen/verkiezing-club-van-het-jaar
http://www.limburgopen.nl/
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4. René Chappin van DJC vraagt of de LiSB beter rekening zou kunnen houden met data van de 
Belgische competitie? Nu zijn er dit seizoen twee data die gelijk vallen, dus de Belgische en LiSB-
competitie op dezelfde datum. Kan de LiSB daar beter rekening mee houden? De voorzitter antwoordt dat 
kalendercoördinator Ynze Mengerink hier reeds zoveel mogelijk rekening mee houdt en dat het de 
kalendercoördinator, voorzitter en competitieleider heel wat tijd en overleg heeft gekost om er zo goed 
mogelijk uit te komen. De voorzitter is juist heel tevreden dat het is gelukt om slechts twee data gelijk te 
laten vallen, beter kon men het niet doen. 

11. Sluiting 

Omdat er verder niks meer aan de orde is dankt Frank Clevers alle aanwezigen voor hun komst en 
inbreng en sluit de vergadering om 13.00 uur.  

 

 

  


